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PROTOKOLL 
Dato: 18.03.2023 – 19.03.2023 
Tid: 18.03.2023 kl. 11 – 19.03.2023 kl. 14 
Sted: Klækken hotell, Hønefoss 
 
Til stede:  
Campusstyret Bø: 
Campusleder Kristoffer Høiseth Nystad 
Kommunikasjonsansvarlig Sara Halima Habib Wang 
Studentrådsleder HIU Trygve Siverts 
Læringsmiljøansvarlig Maia Lundby 
 
Campusstyret Drammen: 
Campusleder Linn Margrete Ellingsen 
Nestleder Cherine Randi Sellami 
Kommunikasjonsansvarlig Julie Wessel  
Læringsmiljøansvarlig Tuva Oksnes 
Studentrådsleder HIU Charlotte Nilsen 
Studentrådsleder HH Hussain Al-Nasrallah 
 
Campusstyret Kongsberg: 
Campusleder Jørn Erik Minh Le 
Studentrådsleder HH Ola Fiskerstrand 
 
Campusstyret Notodden: 
Campusleder Håvard Moa 
Læringsmiljøansvarlig Elin Maria Johana Bjurulf 
Studentrådsleder HIU Amal Hansen 
 
Campusstyret Porsgrunn: 
Kommunikasjonsansvarlig Ada Margrethe Seim 
Læringsmiljøansvarlig Tommy Ballestad 
Studentrådsleder HIU Vanja Antoinette Teigen Gulliksen 
Studentrådsleder HS Emma Pauluda Vistnes Holt 
Studentrådsleder TNM Jakob Reitan 
 
Campusstyret Rauland: 
Campusleder Embla Irenesdatter Wickstrøm Olsen 
Nestleder Karoline Sofie Aresdatter Lundeng 
 
Campusstyret Ringerike: 
Campusleder Johannes Bjørnstad Edvardsen 
Nestleder Julie Dahl 
Kommunikasjonsansvarlig Marte Økland 
 
Campusstyret Vestfold: 
Campusleder Aurora Anniken Selvaggia Marti Bonacucina 
Nestleder Daniel Alexander Gjelseth 
Studentrådsleder HH Bård Wallace Årsteinvåg 
Studentrådsleder HS Juste Janionyte 
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Arbeidsutvalget: 
Studentleder Harald Sebastian Bolstad Evensen 
Organisatorisk nestleder Mia Elise Raaen 
Politisk nestleder Nora Rymoen Houidi 
 
Sette-komitéen  
Nils Herman Lien Håre 
Bendik Mansika 
 
Gjester: 
Daiva Ashman (USN) 
Jill Eirin Undem (USN) 
Sigrid Gran (USN) 
Jenny Flobak (USN) 
Amund Thomassen og Joachim Børlie (Ordstyrerne)  
Bjørn Olav Østeby (NSO) 
Reidar Skoglund-Jørgensen (SSN) 
Emma Saunderson (campus Rauland) 
Ruben Jørundland (campus Porsgrunn) 
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Saksliste 
   Saks-nr. Sak  
 

Vedtakssaker 
 

V-1/23 Konstituering  
V-2/23 Bærekraftspolitisk plattform  
V-3/23 Fag-, forsknings- og utdanningspolitisk plattform  
V-4/23 Resolusjoner  
V-5/23 Revidering av resolusjoner  
 Orienteringssaker  
O-1/23 Orientering fra styreleder i SSN  
O-2/23 Orientering fra arbeidsutvalget  
O-3/23 Orientering fra ledergruppa  
O-4/23 Orienteringer fra campusstyrene  
O-5/23 Årsregnskap 2022  
 Valgsaker  
VA-1/23 Valg av styrerepresentanter til SSN-styret  
VA-2/22 Valg av arbeidsutvalg  
VA-3/23 Valg av styreleder i SSN  
VA-4/23 Valg av kontrollkomite  
VA-5/23 Valg av valgkomite  
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V-1/23 Konstituering                                          
Møtedato: 18. mars 2023    Saksansvarlig: Ledergruppa 
Saksnummer: V-1/23     Tidsramme: 20 minutter 
 
Forslag til vedtak: 
1. Amund Thomassen og Joachim Børlie velges til møteledelse. 
2. Semestermøtet godkjenner innkalling. 
3. Semestermøtet godkjenner saksliste. 
4. Dagsorden godkjennes med de endringer som fremkommer i møtet. 
5. Daiva Ashman velges til protokollfører. 
6. Nils Herman Lien Håre og Bendik Mansika velges til sette-komité. 
7. Håvard Moa velges til protokollunderskriver. 

Mia Elise Raaen velges til protokollunderskriver. 
Nils Herman Lien Håre fra sette-komitéen velges til protokollunderskriver. 

8. Jenny Flobak velges til tellekorps. 
Jill Eirin Undem velges til tellekorps. 
Bendik Mansika fra sette-komitéen velges til tellekorps. 

9. Mia Elise Raaen velges til semestermøtets tillitsperson. 
Embla Irenesdatter Wickstrøm Olsen velges til semestermøtets tillitsperson. 
Håvard Moa velges til semestermøtets tillitsperson. 

10. Følgende gjester gis tale- og forslagsrett: 
Emma Saunderson 
Reidar Skoglund-Jørgensen 

11. Følgende gjester gis talerett: 
Bjørn Olav Østeby 
Ruben Jørundland 

12. Daniel Alexander Gjelseth velges som medlem av redaksjonskomité. 
Håvard Moa velges som medlem av redaksjonskomité. 
Jørn Erik Minh Le velges som medlem av redaksjonskomité. 
Kristoffer Høiseth Nystad velges til redaksjonskomité. 
Linn Margrete Ellingsen velges som medlem av redaksjonskomité. 

 
Vedtak:  
1. Innkalling og sakslisten godkjent. 
2. Dagsorden godkjent med de endringer som kommer frem i møtet. 
3. Amund Thomassen og Joachim Børlie innstilt til ordstyrer og bisitter.  
4. Daiva Ashman valgt til protokollfører. 
5. Nils Herman Lien Håre og Bendik Mansika valgt til sette-komité for kontrollkomite.  
6. Håvard Moa valgt til protokoll underskriver. 

Mia Elise Raaen valgt til protokoll underskriver. 
Nils Herman Lien Håre fra sette-komitéen valgt til protokoll underskriver. 

7. Jenny Flobak, Jill Eirin Undem og Bendik Mansika valgt som tellekorps. 
8. Emma Saunderson og Reidar Skoglund-Jørgensen fikk forsalg og talerett. 
9. Bjørn Olav Østeby og Ruben Jørundland fikk talerett. 
10. Mia Elise Raaen valgt til Semestermøtets tillitsperson.  

Embla Irenesdatter Wickstrøm Olsen valgt til Semestermøtets tillitsperson.  
Håvard Moa valgt til Semestermøtets tillitsperson.  

Protokollen sendes ut til protokollunderskrivere i møtet med en frist for tilbakemelding. Protokollen anses 
deretter som godkjent.  



  
 

 
 

 
  

 
 

 
      

5  

V-2/23 Bærekraftspolitisk plattform 
Møtedato: 18. mars 2023 Saksansvarlig: Ledergruppa 
Saksnummer: V-2/23 Tidsramme: 1 time og 30 minutter 
 
Forslag til vedtak: 
Bærekraftspolitisk plattform vedtas med de endringer som fremkommer i møtet. 
 
Behandling i møtet: 
Campusledere i campusstyret Bø og Vestfold innleder til saken. 
 
Endringsforslag og votering: 
Forslag 1: Arbeidsutvalget fremmet et redaksjonelt endringsforslag: «Arbeidsutvalget gis redaksjonell 
fullmakt».  
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 41. Organisatorisk nestleder i Arbeidsutvalget fremmet et redaksjonelt endringsforslag: 
«Arbeidsutvalget gis redaksjonell fullmakt».  
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag 1.  
 
Innledning: 
Forslag 10: Campusleder i campusstyret Vestfold foreslo å legge til tekst på linje 12-13: «[...] tre 
dimensjonene innenfor bærekraftig utvikling. Studentdemokratiet i Sørøst-Norge har lagt FNs 
bærekraftsmål til grunn for utarbeidelsen av denne plattformen, på denne måten ønsker vi å bidra til 
at Universitetet i Sørøst-Norge utvikler seg bærekraftig».  
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 17. Kommunikasjonsansvarlig i campusstyret Porsgrunn foreslo redaksjonell endring til linje 
7: «Universitetet i Sørøst-Norge».  
Forslag vedtatt.  
 
Kapittel 1: Klima og miljø 
Forslag 50: Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Notodden fremmet endringsforslag til linje 25-26: 
«Det skal være sorteringsstasjoner på alle campuser, som skal inkludere egen dunk til matavfall, papp 
og papir, plast, glass og metall, restavfall og pant».  
Forslag vedtatt. 
 
Endringsforslag 21. Nestleder i campusstyret Rauland foreslo tillegg til linje 26: 
«Kildesorteringsstasjon skal inneholde matavfall, papp og papir, plast, glass og metall og restavfall».  
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag 50. 
 
Forslag 45. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Notodden fremmet endringsforslag til linje 25-26: 
«Kildesorteringsstasjon skal inneholde matavfall, papp og papir, plast, glass og metall, restavfall og 
pant».  
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag 50. 
 
Forslag 19. Nestleder i campusstyret Rauland foreslo tillegg til linje 26: «I tillegg så skal det være 
tilstrekkelig kildesortering for farlig/spesialavfall, som faller utenfor den normale kildesortering, for 
det enkelte verksted». 
Forslag vedtatt.  
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Forslag 25. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen foreslo endring til linje 27-28.: 
«Universitetet i Sørøst-Norge skal redusere eget klimafotavtrykk».  
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 38. Campusleder i campusstyret Ringerike fremmet endringsforslag til linje 33-34: 
«Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge skal sørge for at det er en bærekraftig drift av kantinene på 
campus, dette innebærer blant annet å: 
- Redusere matsvinn 
- Bruke kortreiste råvarer 
- Redusere bruken av engangsemballasje».  
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 23. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 33-34: 
«Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge skal sørge for at driften av kantinene på campusene jobber for 
å redusere sine klimaavtrykk». 
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag 38. 
 
Forslag 2: Campusleder i campusstyret Vestfold fremmet endringsforslag til kapittel 1, linje 35: 
«Universitetet i Sørøst-Norge skal arbeide for å få solcellepaneler på alle sin campus, der det er 
mulig». 
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 11. Campusleder i campusstyret Vestfold fremmet et tilleggsforslag til linje 37: 
«Transportmidler som leies, er til utleie eller besittes av ansatte ved Universitetet i Sørøst-Norge skal 
være bærekraftige. - Så langt det lar seg gjøre innebærer dette at transportmidlene skal være EL eller 
hybrid».  
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 12. Campusleder i campusstyret Vestfold foreslo å legge til tekst til linje 37: «10% av 
parkeringsplassene ved alle campuser ved Universitetet i Sørøst-Norge skal være EL-bil parkering».  
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 13. Campusleder i campusstyret Vestfold fremmet tilleggsforslag til linje 37: «Universitetet i 
Sørøst-Norge skal veilede og informere studenter og ansatte om bærekraftige reisemåter for å 
forflytte seg på tvers av campus».  
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 18. Kommunikasjonsansvarlig i campusstyret Bø fremmet tilleggsforslag til linje 37: 
«Universitetet i Sør-Øst-Norge burde arbeide for synliggjøring og kommuniseringen av sine 
bærekraftsmål, konkrete tiltak og fremgangsmåter for å nå disse. Dette kan gjøres ved tilføying av 
informasjon på deres hjemmeside».  
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 34. Politisk nestleder i Arbeidsutvalget fremmet tilleggsforslag til linje 37: «Universitetet i 
Sørøst-Norge skal prioritere samarbeidspartnere som arbeider aktivt med miljø og bærekraft, samt at 
miljø og bærekraft skal veie tyngst i beslutninger om nye samarbeid».  
Forslag vedtatt. 
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Forslag R2: RedKom fremmet tilleggsforslag til linje 37: «Alle møter i ledelsen ved Universitetet i 
Sørøst-Norge som er kortere enn 3 timer skal være digitale. Dette for å unngå unødig mye reise 
mellom campus». 
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 42. Politisk nestleder i Arbeidsutvalget fremmet tilleggsforslag til linje 37: «Alle møter ved 
Universitetet i Sørøst-Norge som er kortere enn 3 timer skal være digitale». 
Forslag falt som en konsekvens av vedtatt forslag R2. 
 
Forslag 43. Studentrådsleder HIU i campusstyret Bø fremmet tilleggsforslag til linje 37: «Universitetet 
i Sørøst-Norge skal ha en klar ambisjon om å påvirke leverandører og produsenter til å levere grønne 
produkter og tjenester». 
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 44. Studentrådsleder HIU i campusstyret Bø fremmet tilleggsforslag til linje 37: «Universitetet 
i Sørøst-Norge bør jobbe for å bli medlem hos Etisk Handel Norge». 
Forslag vedtatt.  
 
Kapittel 2: Sosial bærekraft 
Forslag 3. Campusleder i campusstyret Vestfold fremmet tilleggsforslag til linje 39: «Den sosiale delen 
av bærekraftig utvikling har menneskerettighetene som viktigste utgangspunkt. Det tar for seg at alle 
mennesker har et godt og rettferdig grunnlag for et anstendig liv der likestilling og kulturelt mangfold 
er noen av områdene som berøres».  
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 4. Campusleder i campusstyret Vestfold foreslo endring til linje 41-42: «Universitetet I Sørøst-
Norge skal tilby opplæring i bærekraft, både for studenter og ansatte». 
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 22. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Notodden fremmet et endringsforslag til linje 41-42: 
«Med tanke på FNs bærekrafts mål 4.7 skal Universitetet i Sørøst-Norge tilby opplæring i bærekraft 
for alle studenter og ansatte». 
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag 4. 
 
Forslag 26. Kommunikasjonsansvarlig i campusstyret Bø foreslo endring til linje 41-42: «I tråd med 
FNs bærekraftsmål 4.7 burde Universitetet i Sørøst-Norge samarbeide med Studentsamskipnaden i 
Sørøst-Norge om å skape kontinuerlig bevissthet rundt bærekraft for studentene og ansatte». 
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag 4. 
 
Forslag 6. Campusleder i campusstyret Vestfold fremmet endringsforslag til linje 43-44: «Alle 
utdanningsprogram ved Universitetet i Sørøst-Norge skal ha en global profil og skal bidra til å skape 
globalt bevisste samfunnsborgere. Dette vil si at universitetet skal veilede studentene gjennom 
dannelsesreisen fra student til yrkesaktiv».  
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 9. Campusleder i campusstyret Vestfold foreslo endring til linje 45-47: «Universitetet i Sørøst-
Norge og Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge skal årlig avholde en bærekraftkonferanse, der 
hovedfokuset skal være på praktiske tiltak I samarbeid med Studentdemokratiet I Sørøst-Norge».  
Forslag vedtatt. 
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Forslag 27. Campusleder i campusstyret Bø fremmet et endringsforslag til linje 48-52: «FNs 
bærekraftmål 16.10 sier at man skal "sikre allmenn tilgang til informasjon". Universitetet i Sørøst-
Norge skal gå frem som et godt eksempel å gjøre alle forskningsprosjekter skrevet av ansatte 
tilgjengelig og gratis for alle studenter ved universitetet samt offentligheten». 
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 5. Campusleder i campusstyret Vestfold foreslo endring til linje 48-51: «Universitetet i Sørøst-
Norge skal gjøre alle forskningsprosjekt skrevet av ansatte tilgjengelig og gratis for alle studenter ved 
universitet». 
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag 27. 
 
Forslag 31. Campusleder i campusstyret Notodden fremmet et strykningsforslag til linje 50: 
«forskningsprosjekter skrevet av ansatte tilgjengelig og gratis for alle studenter ved…» 
Forslag falt som konsekvens av falt forslag 5. 
 
Forslag 24. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Notodden fremmet et endringsforslag til linje 52-54: 
«FNs bærekraftmål 16.a: Styrke relevante nasjonale institusjoner, blant annet gjennom internasjonalt 
samarbeid. Universitetet i Sørøst-Norge skal strebe etter å skape og opprettholde relasjoner med 
universiteter internasjonalt. Dette innebærer et økt fokus på samarbeid med universiteter i “u-
land”».  
Forslag vedtatt.   
 
Forslag 7. Campusleder i campusstyret Vestfold fremmet endringsforslag til linje 52-54: 
«Universitetet i Sørøst-Norge skal strebe etter å opprette og styrke samarbeid med universitet og 
relevante institusjoner internasjonalt. Samtidig arbeide for å opprette samarbeid med universitet i 
«u-land». 
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag 24.  
 
Forslag 29. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Drammen fremmet et endringsforslag til linje 53-54: 
«FNs bærekraftmål 16.a: Styrke relevante nasjonale institusjoner, blant annet gjennom internasjonalt 
samarbeid. Universitetet i Sørøst-Norge skal strebe etter å skape relasjoner med universiteter i “u-
land”. 
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag 24.  
 
Forslag 30. Campusleder i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 52-54: 
«Universitetet i Sørøst-Norge skal strebe etter å opprette og styrke samarbeid med universitet og 
relevante institusjoner internasjonalt. Dette innebærer et økt fokus på samarbeid med universiteter i 
“u-land”».  
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag 24.  
 
Forslag 32. Campusleder i campusstyret Notodden fremmet et tilleggsforslag til linje 57: «USN og 
SSN inkluderer studentene og Studentdemokratiet i alle sine prosjekter knyttet til dette arbeidet.  
• USN stiller midler og ressurser tilgjengelig for studentene til arbeid med bærekraft.  
• Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge skal være et godt forbilde for studentene og tilby 
miljøvennlige og bærekraftige alternativer innen mat, bolig og tjenestetilbud. 
• USN samler og synliggjør sine tiltak og fagområder innen bærekraft, miljø og etiske 
prinsipper».  
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 48. Kommunikasjonsansvarlig i campusstyret Bø fremmet tilleggsforslag til linje 57: «Alle 
arrangementer i regi av Universitetet i Sørøst-Norge, Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge og 
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Studentdemokratiet i Sørøst-Norge skal ta hensyn til miljø, på lik linje som andre kultur arrangører. 
Dette skal være med på å resultere i mangfoldige og inkluderende arrangementer som representerer 
studentmassen ved Universitet i Sør-Øst-Norge».  
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 35. Politisk nestleder i Arbeidsutvalget fremmet tilleggsforslag til linje 57: «Ny tekst: Alle 
arrangementer i regi av Universitetet i Sørøst-Norge, Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge og 
Studentdemokratiet i Sørøst-Norge skal ta hensyn til miljø og mangfold». 
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag 48.  
 
Kapittel 3 Økonomisk bærekraft 
Forslag 8. Campusleder i campusstyret Vestfold fremmet tilleggsforslag til linje 59: «Verden har i dag 
er det et stort sprik mellom fattige og rike mennesker. Dette gapet kan være med på å skape 
uroligheter i befolkningen som igjen kan være bakgrunn for større konflikter og politiske opprør som 
kan true samfunnene og den bærekraftige utviklingen».  
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 28. Studentrådsleder på HS i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 61-63: 
«Studenter skal kun måtte betale 50kr for print på starten av studieforløpet ved Universitetet i 
Sørøst-Norge, for å redusere papirbruken».  
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 16. Campusleder i campusstyret Vestfold foreslo strykning til linje 64-65: «Med tanke på FNs 
bærekraftmål 4.b. [...]».  
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 47. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Notodden fremmet tilleggsforslag til linje 66: 
«Universitetet i Sørøst-Norge og Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge skal i samarbeid med 
Studentdemokratiet i Sørøst-Norge iverksette tiltak som legger til rette for økt gjenbruk i 
studentmassen og utvikling av studenters kompetanse til å reparere eiendeler. Slike tiltak kan 
forslagsvis innebære sosiale arrangementer, hvor oppmøtende kan bytte klær, få reparert eiendeler, 
samt opplæring i reparasjon av eiendelen».  
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 39. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Notodden fremmet tilleggsforslag til linje 66: 
«Universitetet i Sørøst-Norge og Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge skal i samarbeid med 
Studentdemokratiet i Sørøst-Norge iverksette tiltak som vil utvikle studenters kompetanse til å 
reparere eiendeler, istedenfor å kaste de. Slike tiltak kan forslagsvis innebære sosiale arrangementer, 
hvor oppmmøtende studenter får reparert eiendeler, samt opplæring i dette».  
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag 47. 
 
Forslag 40. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Notodden fremmet tilleggsforslag til linje 66: 
«Universitetet i Sørøst-Norge og Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge skal i samarbeid med 
Studentdemokratiet i Sørøst-Norge iverksette tiltak som legger til rette for økt gjenbruk i 
studentmassen. Dette kan forslagsvis innebære sosiale arrangementer hvor studenter kan bytte klær 
og gjenstander».  
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag 47. 
 
Forslag 14. Campusleder i campusstyret Vestfold foreslo å stryke linje 31-32: «All inntekt hentet inn 
fra pant på campus skal gå til campusstyret som igjen skal brukes på studenter». 
Forslag vedtatt.  
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Forslag R1. RedKom fremmet tilleggsforslag til linje 66: «Innsamling av pant vil skje ved 
sorteringsstasjoner som blir driftet av Universitetet i Sørøst-Norge. Midlene fra panten skal gå til 
Studentdemokratiet i Sørøst-Norge sin fellespott for campusstyrene».  
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 15. Campusleder i campusstyret Vestfold foreslo å legge til ny tekst til linje 66: «Innsamlede 
midler fra pant skal gå studentene til gode».  
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag R1. 
 
Forslag 20. Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Notodden fremmet endringsforslag til linje 31-32: 
«Midler fra pantestasjonene skal samles inn av USN, og forvaltes av campusstyrene. Midlene skal gå 
studentene til gode». 
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag R1. 
 
Forlag 49: Campusleder i campusstyret Notodden fremmet tilleggsforslag til linje 66: «Innsamling av 
pant vil skje ved sorteringsstasjoner, denne panten blir håndtert av rengjøringspersonale før det 
settes inn i fellespotten til campusstyrene».  
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag R1. 
 
Forlag 51: Politisk nestleder i arbeidsutvalget fremmet tilleggsforslag til linje 66: «Alle midler samlet 
inn fra pant skal settes inn på campussvise kontoer, styrt av organisasjonskonsulentene (i likhet som 
vanlig budsjett)».  
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag R1. 
 
Forslag 46. Campusleder i campusstyret Vestfold fremmet tilleggsforslag til linje 66: «Studenter skal 
kunne bruke oppsamlet printekvote på hustrykkeriet».  
Forslag vedtatt.  
 
Kapittel 4 
Forslag 33: Campusleder i campusstyret Notodden fremmet tilleggsforslag om nytt kapittel: 
«Bærekraft i høyere utdanning 
Studentdemokratiet i Sørøst-Norge mener at: 

- Alle utdanningsprogrammer skal ha en global profil og bør bidra til å skape globalt bevisste 
samfunnsborgere. 

- Bærekraftsmålene skal inkluderes i USNs strategier slik at det settes av ressurser for å jobbe 
aktivt med dem. 

- USN og SSN skal sette fokus på bærekraftsmålene og bruke disse aktivt i kampanjer for blant 
annet resirkulering, bygging av studentboliger, redusering av strømforbruk og liknende. Å 
jobbe med bærekraftsmålene innebærer nye samarbeidskonstellasjoner og nytenkning.  

- USN skal ta initiativ til å samarbeide med relevante aktører for å nå målene. 
- Regjeringen og høyere utdanningsinstitusjoner skal styrke akademisk frihet- og 

likestillingsperspektivet i eksisterende avtaler innenfor høyere utdanning. Dette vil sikre 
kvalitet i forskning og utdanning, styrke ytrings- og forsamlingsfrihet. 

- Det er viktig at ungdom og studenter inkluderes i fredsbyggende arbeid og demokratiske 
prosesser. USN skal forske på unges deltakelse i demokrati og beslutningsprosesser».  

Forslag avvist. 
 
Vedtak:  
Bærekraftspolitisk plattform vedtatt med de endringer som fremkom i møtet. 
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V-3/23 Fag-, forsknings- og utdanningspolitisk plattform 
Møtedato: 18. mars 2023 Saksansvarlig: Ledergruppa 
Saksnummer: V-3/23 Tidsramme: 1 time og 15 minutter 
 
Forslag til vedtak:  
Fag-, forsknings- og utdanningspolitisk plattform vedtas med de endringene som fremkommer i 
møtet.  
 
Behandling i møtet: 
Campusledere i campusstyret Notodden og Drammen innleder til saken.  
 
Endringsforslag og votering: 
Forslag 1: Arbeidsutvalget fremmet et redaksjonelt endringsforslag: «Arbeidsutvalget gis redaksjonell 
fullmakt».  
Forslag vedtatt.  
 
Innledning  
Forslag 25: Organisatorisk nestleder i arbeidsutvalget fremmet tilleggsforslag til linje 8-9: 
«Universitetet skal vektlegge kritisk tenkning og etikk i alle studieretninger, dette skal blant annet 
gjøres gjennom å inkludere studenter ved Universitetet i Sørøst-Norge i forskningsarbeid. Dette ser 
Studentdemokratiet i Sørøst-Norge som hensiktsmessig for studentmassens akademiske dannelse og 
forberedelse inn mot arbeidslivet». 
Forslag vedtatt. 
 
Kapittel 1. Fag- og utdanningspolitikk 
Forslag 6: Studentrådsleder HIU i campusstyret Drammen foreslo endring til linje 17-19: 
«Undervisningskvalitet defineres ved studentenes oppfatning av undervisningen, altså er det 
forventet at universitetets undervisere har pedagogisk kompetanse. Studentenes rett til et godt 
læringsmiljø står sterkt for Studentdemokratiet i Sørøst-Norge. Dette vil si at organisasjonen ser det 
viktig at undervisere kan tilrettelegge for faglig dannelse og utfoldelse på et naturlig, men høyt nivå 
for studentene».  
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 26: Organisatorisk nestleder i arbeidsutvalget fremmet strykeforslag til linje 22-23: 
«Universitetet i Sørøst-Norge skal prioritere, vektlegge og kvalitetssikre pedagogisk, didaktisk, digital 
og faglig kompetanse blant undervisere ved institusjonen». 
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag 6. 
 
Kapittel 1.2. Vurdering og vurderingsformer 
Forslag 22: Studentrådsleder HIU i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 55-56: 
«Universitetet i Sørøst-Norge og samtlige emneansvarlig skal jobbe for at eksamensdatoene senest 
offentliggjøres 15.september for høstsemesteret og 15. februar for vårsemesteret».  
Forslag avvist.  
 
Forslag 20. Campusleder i campusstyret Ringerike fremmet endringsforslag til linje 57: «Universitetet 
i Sørøst-Norge skal være strengere i oppfølging av at eksamenskontoret». 
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 21. Campusleder i campusstyret Vestfold fremmet et tilleggsforslag til linje 76: 
«Eksamensvakter under skoleeksamener skal ha gjennomgått et grunnleggende kurs i 
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wiseflow/flowlock». 
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 23. Campusleder i campusstyret Vestfold fremmet et tilleggsforslag til linje 76: 
«Eksamensvakter skal kunne kommunisere med norsk- og engelsktalende studenter». 
Forslag vedtatt. 
 
Forslag R1: RedKom fremmet tilleggsforslag til linje 76: «Ordinære eksamener skal legges i ordinær 
eksamensperiode. Unntak fra dette er emneundervisning som er planlagt ferdig midtveis i 
semesteret, da skal eksamen avholdes fortløpende etter emnets undervisning. 
• Eksamensdatoer tilknyttet et gradsløp skal ikke kollidere med hverandre». 
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 24. Campusleder i campusstyret Notodden fremmet tilleggsforslag til linje 76:  
«Ordinære eksamener skal legges i ordinær eksamensperiode. Unntak fra dette er emneundervisning 
som er planlagt ferdig midtveis i semesteret, da skal eksamen avholdes fortløpende etter emnets 
undervisning 
• Eksamensdatoer tilknyttet et gradsløp skal ikke kollidere». 
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag R1. 
 
Kapittel 1.3. Arbeidslivsnærhet og arbeidslivsrelevans 
Forslag R2: RedKom fremmet endringsforslag til linje 87-90:  
«- Universitetet i Sørøst-Norge skal tilrettelegge for at studentene og fagfeltene skal ha samarbeid 
opp mot næringslivet, bedrifter, institusjoner og lokalt arbeids- og næringsliv uavhengig av 
studieløp». 
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 12: campusleder i campusstyret Drammen fremmet endringsforslag til linje 87-88: 
«Universitetet i Sørøst-Norge skal tilrettelegge for at studentene og fagfeltene samarbeid opp mot 
næringslivet, bedrifter, institusjoner og lokalt arbeids- og næringsliv. Skal tilrettelegge uavhengig av 
studieløp». 
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag R2.  
 
Forslag 14: Campusleder i campusstyret Drammen fremmet strykningsforslag til linje 89-90: 
«Universitetet skal oppfordre til og tilrettelegge for tett samarbeid mellom fagfeltene 90 og lokalt 
arbeids- og næringsliv».  
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag R2. 
 
Forslag R3: RedKom fremmet endringsforslag til linje 91-92: «Karriere- og prosjektdager skal i regi av 
Universitetet i Sørøst-Norge og deres studenter arrangeres på alle campus og for alle fakulteter, og 
Universitetet i Sørøst-Norge skal gi tilstrekkelig informasjon om dette på starten av studieåret». 
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 10: Campusleder i campusstyret Bø fremmet endringsforslag til linje 91-92: «Karriere- og 
prosjektdager skal i regi av Universitetet i Sørøst-Norge og deres studenter arrangeres på alle campus 
og for alle fakulteter samt gi tilstrekkelig informasjon på starten av studieåret».  
Forslag falt som konsekvens av vedtatt forslag R3. 
 
Forslag 16. Kommunikasjonsansvarlig i campusstyret Bø fremmet tilleggsforslag til linje 103: 
«Universitetet i Sørøst-Norge skal stille som fasilitator for praksis etter endt grad i Norge». 
Forslag vedtatt. 
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Kapittel 1.4. Pensum 
Forslag 30: Organisatorisk nestleder i arbeidsutvalget fremmet tilleggsforslag til linje 119: «av blant 
annet kjønn, seksualitet og etnisitet. Dette er grunnleggende for alle studenters utvikling, dannelse, 
representasjon og gjenkjennbarhet i litteraturen og ved studiestedet». 
Forslag vedtatt. 
 
Kapittel 1.5. Tilrettelegging for nett- og samlingsbasert undervisning 
Forslag 11: Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Notodden fremmet endringsforslag til linje 131-136: 
«- Det skal opprettes et system med oversikt over ledige boliger på de ulike campusene 
som er tilgjengelige for korttidsleie 
- Universitetet i Sørøst-Norge og Studentsamskipnaden i Sørøst-Norge skal samarbeide 
om å finne gode løsninger rundt bosituasjon til studenter på samlingsbaserte studier. Dette 
innebærer rimelige boliger med beliggenhet nærme campus». 
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 15: Læringsmiljøansvarlig i campusstyret Notodden fremmet tilleggsforslag til linje 145: «Det 
skal i så stor grad som mulig legges til rette for at eksamen kan bli tatt eksternt/digitalt på både 
muntlig og skriftlig teoretisk eksamen».  
Forslag vedtatt. 
 
Kapittel 1.6. Studentevaluering 
Forslag 9 Studentrådsleder HS i campusstyret Drammen foreslo tillegg til linje 170: «Emneansvarlig 
skal informere studentene om at evalueringene er anonyme».  
Forslag vedtatt. 
 
Kapittel 1.7. Skikkethetsvurdering 
Forslag 13: Campusleder i campusstyret Vestfold fremmet endringsforslag til linje 172: 
«Skikkethetsvurdering er en vurdering av studentenes faglige og personlige forutsetninger for å 
kunne fungere i kommende yrke, og inngår i flere av Universitetet i Sørøst-Norges studieprogram. 
Skikkethetsvurdering av den enkelte student skal foregå kontinuerlig igjennom hele studieløpet og 
alle som er involvert i en students studieløp har ansvar om å kontinuerlig foreta vurderinger på om 
en enkelt student er skikket eller ikke. Vitnemål for fullført utdanning forutsetter at studenten er 
vurdert som skikket for yrket».  
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 29: Campusleder i campusstyret Vestfold tilleggsforslag til linje 185: «• Universitetet i Sørøst-
Norge er ansvarlige for å informere alle studenter ved studier med skikkethetsvurdering om hva 
skikkethet innebærer, og hvilket ansvar man har som student».  
Forslag vedtatt.  
 
Forslag 28. Campusleder i campusstyret Vestfold fremmet strykningsforslag til linje 181: 
«Retningslinjene for skikkethetsvurdering skal tydelig, og tidlig formidles til studentene».  
Forslag vedtatt. 
 
Forslag 27. Campusleder i campusstyret Vestfold fremmet tilleggsforslag til linje 185:  
« • Universitetet i Sørøst-Norge skal gi informasjon om hvordan tvilsmeldinger kan sendes og 
hvordan skikkethetssaker behandles. 
• Studenter skal kunne melde inn skikkethetssaker anonymt, via en fagansatt. 
• Universitet I Sørøst-Norge skal følge opp gjennomføringen og sørge for at formålet med 
skikkethetsvurderingen blir tatt på alvor. 
• Studenter som får tvilsmelding rettet mot seg skal få tilbud om veiledning, og få mulighet til å 
bli skikket i den grad det er mulig». 
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Forslag vedtatt. 
 
Forslag 19: Campusleder i campusstyret Bø fremmet et forslag til nytt kapittel (linje 185):  
«1.8 Kunstig intelligens og annen Disruptiv teknologi 
Verdenen er i dag på kanten av en stor forandring, denne forandringen kommer med bruk av kunstig 
intelligens (KI) og verktøy slik som ChatGPT og andre liknende (KI) verktøy som vil forandre måten vi 
som mennesker lærer og utfører oppgaver. Siden arbeidsplasser vil med høy sannsynlighet ta i bruk 
slike verktøyer så må universitetet ta dette til rette, spesielt siden Universitet i Sørøst-Norge skal 
være arbeidnslivsrettet slik at studentene klar over fordeler, risiko og konsekvenser bruken av slik 
verktøy medfører. 
Studentdemokratiet Sørøst-Norge mener at: 
- Forelesere og emneansvarlig skal gjøre seg kjent med hvordan relevant verktøy slik som ChatGPT 
fungerer og hvordan studentene kan ta slike verktøy i bruk. 
- Forelesere skal der det er relevant undervise og gi veiledning om bruk av verktøy som bruker 
kunstig intelligens og hvordan man bruker slikt verktøy riktig. 
- Forelesere skal legge til rette for noen øvelser og oppgaver som ikke kan lett besvares av kunstig 
intelligens, men krever kunnskap og kreativitet fra studenten». 
Forslag vedtatt. 
 
Vedtak:  
Fag-, forsknings- og utdanningspolitisk plattform vedtatt med de endringene som fremkom i møtet. 
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V-4/23 Resolusjoner 
Møtedato: 18. mars 2023 Saksansvarlig: Ledergruppa 
Saksnummer: V-4/23 Tidsramme: 30 minutter 
 
Forslag til vedtak:  
Resolusjoner vedtas med de endringene som fremkom i møtet. 
 
Behandling i møtet: 
Studentrådsleder HIU i campusstyret Porsgrunn og campusleder i campusstyret Rauland innleder til 
saken.  
Det er fremmet en Resolusjon om Bevar Akademisk Skrivesenter som et fast tilbud til behandling. 
 
Endringsforslag og votering: 
Forslag 1: Arbeidsutvalget fremmet et redaksjonelt endringsforslag: «Arbeidsutvalget gis redaksjonell 
fullmakt».  
Forslag vedtatt. 
 
Vedtak:  
Resolusjonen «Bevar Akademisk Skrivesenter som et fast tilbud» vedtatt med de endringene som 
fremkom i møtet. 
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V-5/23 Revidering av resolusjoner 
Møtedato: 18. mars 2023 Saksansvarlig: Ledergruppa 
Saksnummer: V-5/23 Tidsramme: 15 minutter 
 
Forslag til vedtak:  
Følgende resolusjoner strykes: 
1. Resolusjon om bærekraft i høyere utdanning 
2. Resolusjon om bærekraft ved USN og SSN 
3. Resolusjon om eksamensdatoer 
 
Behandling i møtet: 
Studentrådsleder HIU i campusstyret Porsgrunn og campusleder i campusstyret Rauland innleder til 
saken.  
 
Endringsforslag og votering: 
Organisatorisk nestleder i Arbeidsutvalget fremmet et forslag om å stryke Resolusjon om Ensomhet. 
 
Vedtak:  
Følgende resolusjoner er strøket: 

1. Resolusjon om Bærekraft i høyere utdanning. 
2. Resolusjon om Bærekraft ved USN og SSN. 
3. Resolusjon om Eksamensdatoer. 
4. Resolusjon om Ensomhet.  
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O-1/23 Orientering fra styreleder i SSN 
Møtedato: 18. mars 2023                                                      Saksansvarlig: Reidar Skoglund-Jørgensen 
Saksnummer: O-1/23                                                              Tidsramme: 25 minutter 
 
Styreleder i SSN orienterte Semestermøtet om SSNs arbeid hittil i år. 
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O-2/23 Orientering fra arbeidsutvalget 
Møtedato: 19. mars 2023 Saksansvarlig: Arbeidsutvalget 
Saksnummer: O-2/23 Tidsramme: 10 minutter 
 
Politisk nestleder orienterte semestermøtet om arbeidsutvalgets arbeid hittil i år. 
 
Generelt i høst: Gjennomslag i USN styret om finansiering av linjeforeninger. 
November 2022:  

- Jobbet med valg av fakultetsstyrer  
- Utarbeiding av resolusjon om rus med STA  
- Begynte undersøkelser om studietur for ledergruppa   

Desember 2022   
- Høring: Studieavgift   
- Produksjon av promoteringsmaterialer til valgperioden  
- Oppstart av prosjekt «Bærekraftkonferanse»  

Januar 2023   
- Nominasjonsperiode i studentvalget  
- Opplæring: Valgkomiteen  
- Produksjon av promoteringsmaterialer til valgperioden  
- Oppstart av arbeidet med revidering av politiske dokumenter til semestermøte 2  
- Arbeid med Bærekraftkonferansen  

Februar 2023 
- Offentliggjøring av kandidater i valget  
- Stemmeperiode i studentvalget  
- Offentliggjøring av valgresultater fra urnevalget  
- Arbeid med revidering av politiske dokumenter til semestermøte 2  
- Arbeid med Bærekraftkonferansen  
- Kontaktmøte USN – SDSN   
- Høring: Ny opptaksmodell  

Mars 2023 
- Gjennomslag i USN styret om å få med "ivareta og utvikle samarbeidet og 

samarbeidsavtalen med Studentdemokratiet i Sørøst-Norge" i utlysningen til ny rektor 
- Felles workshop for hele organisasjonen før semestermøte 2  
- Gjennomføring av semestermøte 2 med valg av Arbeidsutvalget, Kontrollkomite, 

Valgkomite, SSN-styrerepresentanter og SSN-styreleder  
- Arbeid med Bærekraftkonferansen  

 
Studentleder var i Spania med 2 viserektorer i regi av EDUC, hvor 13 studenter representerte 6 
universiteter. 
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O-3/23 Orientering fra ledergruppa 
Møtedato: 19. mars 2023 Saksansvarlig: Ledergruppa 
Saksnummer: O-3/23 Tidsramme: 10 minutter 
 
Behandling i møtet: 
Campusledere i campusstyret Kongsberg og Ringerike orienterer fra ledergruppa. 
Ledergruppa har jobbet med: 

- Planlegging av Semestermøte 2. Workshop før SM2. 
- Planlagt og gjennomført studentvalget. Etter studentvalget ble det diskturert med 

ledergruppen om hva som kunne bli gjort bedre fra erfaringer fra det studentvalget. 
- Høring NOU – ny opptaksmodell 
- Samarbeidsavtalen mellom USN og SDSN 
- Bærekraftspolitisk plattform og Fag-, forsknings- og utdanningspolitisk plattform 
- Revidering av resolusjoner 
- Innstilte resolusjon om akademisk skrivesenter 
- Innspill til utlysningstekst om ny rektor  
- Innstilling til valgkomite for neste periode hvor kandidater ble intervjuet.  
- Årshjul 
- Retningslinjer for fellespott 
- Resolusjon om rus 
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O-4/23 Orienteringer fra campusstyrene 
Møtedato: 19. mars 2023 Saksansvarlig: Ledergruppa 
Saksnummer: O-4/23 Tidsramme: 30 minutter 
 
Campusledere orienterer Semestermøte om Campusstyrene sitt arbeid hittil i år.  
 
Campussyret i Bø 

- Opparbeidet bedre rutiner for SR-møter. Har klart å inkludere de internasjonale 
studentene bedre. 

- Mer samarbeid med vertskommunen.  
- Har fått læringsmiljøansvarlig i campusstyret 
- Alle i dagens styre slutter til sommeren. Har derfor jobbet hardt for å få på plass nytt 

styre for neste år. 
 

Campusstyret i Drammen 
- Allmøte med valg av ny nestleder og Studentrådsleder på HH. 
- Markert kvinnedagen med stands. 
- Nytt studenthus med nye kontorer for alle studentorganisasjonen. 
- Begynt å jobbe med å lage studentpakker til nye studenter 
- Samarbeid med Ypsilon/ Elvefestivalen under studiestartuka. 

 
Campusstyret i Kongsberg 

- Møte med SSN og andre studentorganisasjoner om verdensdagen for psykisk helse 
- Stands med de andre studentorganisasjonene 29. mars for å fremme studentfrivillighet 

 
Campusstyret i Porsgrunn 

- Allmøte: valgt ny kommunikasjonsansvarlig 
- Julekalender på Instagram 
- Valg. Mangler kun kommunikasjonsansvarlig i nytt styre for neste år. Planlegger allmøte 

for å få valgt kommunikasjonsansvarlig 
- Komikveld i samarbeid med linjeforeninger 
- Jobber bra med fakultetsledelsen 
- Karrieredag for HS og HIU 

 
Campusstyret i Notodden 

- Etablere kommunikasjon med studentassistent og med det bedre kommunikasjon med 
internasjonale studenter 

- Utdeling av studentpakker for synlighet 
- Fiksa ny mikro i kantina 
- Inviterer studenter til å komme med innspill om forbedringer på campusen 
- Jobber med å få etablert linjeforeningger 
- Ukentlige aktiviteter i gymsalen 
- Jobber med veileder-dokument til det nye CS. Kun campusleder som fortsetter i 

Campusstyret Notodden neste år. 
 

Campusstyret i Rauland 
- Tett dialog med SSN om studenthus. Plantegninger er klare. Venter bare på bygging. 
- Ny nestleder i campusstyret: Karoline. Jobber med KTV-opplæring som er relevant for 

Rauland. 
- Månedlige møter med instituttleder 
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- Mangler campusleder i nytt styre; har fått på plass nestleder og læringsmiljøansvarlig 
- Kronprinsparet på besøk med fokus på tradisjonsbæring. 

 
Campusstyret i Ringerike 

- Årshjul 
- Nytt budsjett for våren 2023 
- Fornøyde med valget. Arrangerte quiz-kveld for å rekruttere kandidater til valget. 
- Bærekraftkonferansen 18. april på Ringerike 
- Planlegger påskerebus sammen med Samfunnet. 
 

Campusstyret i Vestfold 
- Arbeidet videre med synlighet opp mot valget 
- Juleverksted med servering av grøt. Veldig hyggelig. 
- Stands under valgperioden 
- Har ikke fyllt opp CS i Valget. Planlegger allmøte før eksamensperioden. 
- Skal arrangere quiz for å markedsføre SDSN og valg. 
- Planlegging av studiestart 
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O-5/23 Årsregnskap 2022 
Møtedato: 19. mars 2022                                                       Saksansvarlig: Harald Bolstad Evensen 
Saksnummer: O-5/23 Tidsramme: 20 minutter 
 

Studentleder presenterer årsregnskap for 2022.  



  
 

 
 

 
  

 
 

 

      

23  

VA-1/23 Valg av styrerepresentanter til SSN-styret 
Møtedato: 18. mars 2022 Saksansvarlig: Ledergruppa 
Saksnummer: VA-1/23 
 
Forslag til vedtak: 
Bård Wallace Årsteinvåg velges som styrerepresentant i SSN-styret for studieårene 2023– 2025. 
Reidar Skoglund-Jørgensen velges som styrerepresentant i SSN-styret for studieårene 2023– 2025. 
 
Behandling i møtet: 
Håvard Moa presenterer Valgstyret sin innstilling.  
Følgende kandidater stiller til valg: 

- Bård Wallace Årsteinvåg  
- Reidar Skoglund-Jørgensen  
- Jørn Erik Minh Le  
- Frida Idland Brekken stiller til valg 
- Emma Holth  
- Tommy Ballestad 

 
Det ble skriftlig (elektronisk) valg under møtet. Til dette ble brukt opavote.com. Stemmelenke ble 
sendt under møte. Bård Wallace Årsteinvåg, Reidar Skoglund-Jørgensen og Emma Holth valgt som 
faste representanter i SSN-styret for studieårene 2023– 2025. Tommy Ballestad ble valgt som 1. vara, 
Jørn Erik Minh Le ble valgt som 2. vara.  
 
Vedtak: 
Bård Wallace Årsteinvåg valgt som faste representanter i SSN-styret for studieårene 2023– 2025. 
Reidar Skoglund-Jørgensen valgt som faste representanter i SSN-styret for studieårene 2023– 2025. 
Emma Holth valgt som faste representanter i SSN-styret for studieårene 2023– 2025. 
Tommy Ballestad valgt som 1. vara i SSN-styret for studieårene 2023– 2025. 
Jørn Erik Minh Le valgt som 2. vara i SSN-styret for studieårene 2023– 2025. 
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VA-2/23 Valg av arbeidsutvalg 
Møtedato: 19. mars 2023 Saksansvarlig: Ledergruppa 
Saksnummer: VA-2/23 
 
Forslag til vedtak: 
Harald Bolstad Evensen velges som studentleder for studieåret 2023/2024.  
Nora Rymoen Houidi velges som politisk nestleder for studieåret 2023/2024. 
Sara Halima Habib Wang velges som organisatorisk nestleder for studieåret 2023/2024. 
 
Behandling i møtet: 
Valg av studentleder 
Følgende stilte til valg av studentleder: 

1. Harald Bolstad Evensen  
2. Nora Rymoen Houidi  
3. Mia Elise Raaen 

 
Det ble skriftlig (elektronisk) valg under møtet. Til dette ble brukt opavote.com. Stemmelenke ble 
sendt under møte. 
Mia Elise Raaen valgt som studentleder for studieåret 2023/2024. 
 
Valg av organisatorisk nestleder 
Følgende stilte til valg av studentleder: 

1. Sara Halima Habib Wang 
 

Sara Halima Habib Wang valgt som organisatorisk nestleder for studieåret 2023/2024 ved 
akklamasjon. 
 
Valg av politisk nestleder 
Ingen kandidater. 
 
Vedtak: 
Mia Elise Raaen valgt som studentleder for studieåret 2023/2024. 
Sara Halima Habib Wang valgt som organisatorisk nestleder for studieåret 2023/2024. 
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VA-3/22 Valg av styreleder i SSN 
Møtedato: 19. mars 2023 Saksansvarlig: Ledergruppa 
Saksnummer: VA-3/23 
 
Forslag til vedtak: 
Reidar Skoglund-Jørgensen velges som styreleder i SSN for studieåret 2023/2024. 
 
Behandling i møtet: 
Følgende stilte til valg av styreleder i SSN: 

1. Reidar Skoglund-Jørgensen 
2. Nils Herman Lien Håre 

 
Det ble skriftlig (elektronisk) valg under møtet. Til dette ble brukt opavote.com. Stemmelenke ble 
sendt under møte. Nils Herman Lien Håre valgt som styreleder i SSN for studieåret 2023/2024. 
 
Vedtak: 
Nils Herman Lien Håre valgt som styreleder i SSN for studieåret 2023/2024. 
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VA-4/23 Valg av kontrollkomité 
Møtedato: 19. mars 2023 Saksansvarlig: Ledergruppa 
Saksnummer: VA-4/23 
 
Forslag til vedtak: 
Aurora Anniken Martinsen Bonacucina velges som medlem av kontrollkomitéen for studieåret 
2023/2024. 
Mia Elise Raaen velges som medlem av kontrollkomitéen for studieåret 2023/2024. 
 
Behandling i møtet: 
Mia Elise Raaen trukket seg fra valget av kontrollkomite. 
Aurora Anniken Martinsen Bonacucina valgt som medlem av kontrollkomitéen for studieåret 
2023/2024 ved akklamasjon.  
 
Vedtak: 
Aurora Anniken Martinsen Bonacucina valgt som medlem av kontrollkomitéen for studieåret 
2023/2024. 
 
 

  



  
 

 
 

 
  

 
 

 

      

27  

VA-5/23 Valg av valgkomité 
Møtedato: 19. mars 2023 Saksansvarlig: Ledergruppa 
Saksnummer: VA-5/23 
 
Forslag til vedtak: 
Aurora Anniken Martinsen Bonacucina velges som medlem av valgkomitéen for studieåret 
2023/2024. 
Johanne Alvestad velges som medlem av valgkomitéen for studieåret 2023/2024.  
Mia Elise Raaen velges som medlem av valgkomitéen for studieåret 2023/2024. 
 
Behandling i møtet: 
Mia Elise Raaen trukket seg fra valget som medlem av valgkomitéen.  
 
Følgende stilte til valg som medlem av valgkomitéen: 

1. Harald Bolstad Evensen  
2. Aurora Anniken Martinsen Bonacucina  
3. Johanne Alvestad  

Overnevnte kandidater valgt ved akklamasjon. 
 
Vedtak: 
Harald Bolstad Evensen valgt som medlem av valgkomitéen for studieåret 2023/2024. 
Aurora Anniken Martinsen Bonacucina valgt som medlem av valgkomitéen for studieåret 2023/2024. 
Johanne Alvestad valgt som medlem av valgkomitéen for studieåret 2023/2024.  
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Protokollen godkjennes: 
 
Dato/sted: 
 
 

_       
Håvard Moa                                Mia Elise Raaen 
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